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Résumé:

Pour lutter contre les intenses cauchemars qui malmenent son sommeil, Marlene se rend dans un hameau reculé dans la
montagne qui ressemble étrangement aux lieux de ses effrois nocturnes. Devenue brusquement apathique, elle y est rejointe
par sa fille Mona, qui peu a peu découvre la froideur de ce lieu anxiogéne. Tandis que cette derniére cherche a comprendre le
mal qui paralyse sa mere, elle doit affronter le passé macabre de ce village et les forces menagantes qui le hantent...

Marlene is suffering from crippling nightmares. To find some peace, she goes to a remote village in the mountains, which turns
out to look strangely like the place she sees during her sleep. Her daughter Mona travels there to meet up with her now
apathetic mother and becomes progressively aware of the cold dread emanating from the area. While looking for a solution to
her mother’s ordeal, she will have to contend with the village's gruesome past and the dark forces that still haunt it...



